

Publications by Jakob Reimann (selection)

Online

Die Toten von Gaza könnten das Ende der Netanjahu-Ära einläuten. In: **NachDenkSeiten**, 16/11/2018, [Weblink](#).

The U.S. Air Force is Preparing for a Great Power War Against Russia and China. In: **Foreign Policy In Focus**, 8/11/2016, Weblink: [English](#), [French](#).

Der grenzenlose Krieg – US-Kongress will Trump mit exzessiven Befugnissen ausstatten. In: **NachDenkSeiten**, 7/5/2018, [Weblink](#), [Audio](#).

Die Schlacht um Hodeida – Die letzte Lebensader des Jemen. In: **NachDenkSeiten**, 13/6/2018, [Weblink](#).

Ich selbst könnte Nowitschok herstellen. In: **NachDenkSeiten**, 17/5/2018, [Weblink](#), [Audio](#).

The Latest Gaza Massacre: 'There Is No Better Life But For Dead People'. In: **New Matilda**, 30/4/2018, [Weblink](#).

„Nur die Toten finden hier ein besseres Leben.“ – Das Massaker und die blutigen Tage von Gaza. In: **NachDenkSeiten**, 9/4/2018, [Weblink](#), [Audio](#).

In Our Names: The West Has Slaughtered 329 People In The Orient Every Day For The Past 27 Years. In: **New Matilda**, 19/2/2018, [Weblink](#).

Abu Dhabi's quest for an eighth emirate in Yemen. In: **Middle East Eye**, 18/2/2018, Weblink: [English](#), [French](#).

Historic Government Crisis in Germany. In: **Foreign Policy Journal**, 1/12/2017, [Weblink](#).

The US Has Soldiers Deployed In Almost Every Country On Earth. In: **New Matilda**, 5/11/2017, [Weblink](#).

Donald Trump's Afghanistan Raid: The Mask Of The US Empire Is Falling. In: **New Matilda**, 17/9/2017, [Weblink](#).

Israel Is an Apartheid State (Even if the UN Report Has Been Withdrawn). In: **Foreign Policy Journal**, 31/3/2017, [Weblink](#).

False hope, broken promises: Obama's belligerent legacy. In: **ROAR Magazine**, 11/1/2017, [Weblink](#).

Assassination By Drone: America's Fatal Fallacy. In: **MintPress News**, 30/6/2016, [Weblink](#).

Assassination By Drone: America's Fatal Fallacy. In: **teleSUR**, 14/6/2016, [Weblink](#).

One Last Chance for Peace in Yemen. In: **Common Dreams**, 6/5/2016, [Weblink](#).

One Last Chance for Peace in Yemen. In: **Foreign Policy In Focus**, 4/5/2016, [Weblink](#).

Use of armed force against refugees deemed justifiable by 29 percent of Germans. In: **Foreign Policy Journal**, 4/3/2016, [Weblink](#).

Saudi Arabia vs. Iran: Predominance in the Middle East. In: **Foreign Policy Journal**, 5/2/2015, [Weblink](#).

Cold War reloaded – Front Line Syria. In: **Foreign Policy Journal**, 10/12/2015, [Weblink](#).

Refugees Welcome? Not in Deutschland! In: **Foreign Policy Journal**, 14/10/2015, [Weblink](#).

Print

Das Tor der Tränen. Öl als Kriegswaffe, Hungersnot als Faustpfand – Der Jemen und die Geopolitik des Elends. In: **Graswurzelrevolution**, 12/2018.

Kein Hegemon neben mir! Die Geopolitik des US Empire. In **ak – Analyse & Kritik**, 15/5/2018, [Weblink](#) (zu JusticeNow!).

Der Jemen wird auseinandergerissen. UN: Die derzeit „größte humanitäre Katastrophe der Welt“. In: **Graswurzelrevolution**, 05/2018, [Weblink](#).

Zwischen Cholera und Hungersnot. Der humanitäre Alptraum des Jemen-Krieg. In: **Graswurzelrevolution**, 03/2018, [Weblink](#).

Israel ist ein Apartheidstaat. In: **Unsere Welt**, 05/2017, [Weblink](#).

It Is Our Revolution. How Twitter, Facebook & Co. change our political communication. In: **The Type Writer**, 06/2017.

Blogs

[Der Freitag](#), [Huffington Post Deutschland](#), [American Rebel](#), [Die Freiheitsliebe](#), [JusticeNow!](#).

Interviews with Jakob

Giftgas – der unsichtbare Tod. Ein Interview mit Jakob Reimann. In: **ProMosaik**, 13/4/2017, [Weblink](#).

Ein dauerhafter, gerechter Frieden ist selbst auf diesem so unheiligen Flecken Erde möglich!. In: **ProMosaik**, 18/7/2016, [Weblink](#).

Books

Kreationismus vs. Evolution, 2014, Grin Verlag.

Workshops

Was ist kritischer Journalismus und warum das überhaupt?, Leitung des Workshops im Rahmen des Seminars „Kritischer Journalismus an Hochschulen in Zeiten des Rechtspopulismus“, Leipzig, 21.-23. Juli 2017, **Fördererkreis demokratischer Volks- und Hochschulbildung**, **Sozialistisch-Demokratischer Studierendenverband**.

Natural scientific publications

PCDD/PCDF and dl-PCBS concentration in ambient atmosphere in the City of Tulkarm using passive air sampler. In: **Environment and Pollution**, 29/09/2017, [Weblink](#).

Phosphorylated glycosphingolipids essential for cholesterol mobilization in *Caenorhabditis elegans*. In: **Nature Chemical Biology**, 03/04/2017, [Weblink](#).

Jakob Reimann



Mail: hallo@justicenow.de

Website: www.justicenow.de

Phone: +4915903839454

Facebook: <https://www.facebook.com/JusticeNow.JusticeNow>
<https://www.facebook.com/jakob.reimann.justicenow>

Twitter: https://twitter.com/JusticeNow_blog

Flickr: <https://www.flickr.com/photos/141006965@N05/>